
   

En hilsen fra Univers-bestyrelsen 

 

Sommerferien nærmer sig, og endnu et skoleår er snart gået. Vi i bestyrelsen 

ser tilbage på et år, hvor Coronaen satte dagsordenen for Børneuniversets 

dagligdag. 

Alle afdelinger i Børneuniverset har klaret sig godt igennem de mange nye udfordringer og restriktioner, der har 

været. Stor ros til ledelse, personale og forældre for den store indsats, I har gjort for at skabe en så god hverdag for 

børnene som muligt. 

Dagligdagen begynder nu efterhånden at ligne den, vi kendte før Corona, og vi håber alle, at vi i det nye skoleår 

kan starte helt, som vi plejer. 

Vi hører personalet fortælle, at de glæder sig til at byde forældre ind i dagligdagen igen. Lysabild Børneunivers er 

kendt for det gode forældresamarbejde og forældreinddragelse, og de mange restriktioner har fx gjort det 

vanskeligt for klassernes forældreråd at støtte op om børnenes hverdag i skolen. 

Grundet Corona har bestyrelsens arbejde kun kunnet foregår digitalt og virtuelt siden oktober. Mange af de tiltag, 

vi havde planlagt, har af den årsag ikke kunnet gennemføres. Vi har bl.a. gerne villet sætte fokus på en synlig rød 

tråd afdelingerne imellem. Vi håber og tror, vi snart kan få lov til at komme i gang med det igen. 

Et udvalg i bestyrelsen har haft fokus på at gøre Børneuniverset mere synligt udadtil. Derfor er der nu faste artikler 

fra Børneuniverset i Lokalbladet og løbende billeder fra dagligdagen på Facebook. Vi havde et stort åbent hus-

arrangement i støbeskeen, men det kunne vi desværre heller ikke gennemføre.  

Vi har på det seneste indledt et samarbejde med forvaltningen som faciliterer en udviklingsproces, som sætter 

fokus på Lysabild Børneunivers 2.0. Denne udviklingsproces ser vi frem til at arbejde mere med, og I vil som 

forældre blive inddraget heri.  

Vi oplever nye og spændende tiltag i Børneuniversets dagtilbud. Der arbejdes bl.a. på at nytænke børnehaven og 

vuggestuens legeplads. Der planlægges spændende og varierende aktiviteter for børnene i SFO, og vuggestuen har 

haft stor tilgang af nye børn.  

I det kommende år vil bestyrelsen fokusere på følgende områder: 

 Revidering af Børneuniversets principper 

 Fællesmøde for alle forældreråd 

 Udviklingsarbejde i bestyrelsen - temaet er fremtidens Børneunivers 2.0 

 Den røde tråd mellem afdelingerne - fra vuggestue til skole 

 Synlighed udadtil  

 Åbent hus-arrangement  

I er som forældre altid velkomne til at kontakte bestyrelsens medlemmer, hvis I har input, noget I undrer jer over, 

ros eller andet, I tænker er vigtigt, at bestyrelsen forholder sig til og tager med på møderne.  

Vi kan altid kontaktes på mail. Dem finder I på skolens hjemmeside www.lysabild-skole.aula.dk 

 

Mange hilsner fra Univers-bestyrelsen 

Repræsentanter for 

børnehaven: 

Line Astrup Topsøe-Jensen 

(næstformand) 

Marianne Clausen 
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Flemming Kock 

Niels Henrik Bech 

Sanne Wehl Jakobsen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Ditte Skyum 

Jakob Petersen 

Karin Danielsen 

Rikke Dahl 

Mette Kristensen 
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